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Hoi EXER EKER,

Ik heb nog verder gedacht over de vraag hoe je zo snel mogelijk zou kunnen starten met vaccineren.

Volgens mij moet je dan een andere aanpak kiezen dan alles wat nu prioriteit is eerst uitdenken en meteen meenemen maar

daarbinnen een andere volgorde kiezen. Starten met de organisaties en groepen waar het het snelste kan en laat daarna de

resterende groepen en organisaties aan bod komen. Deze eerste organisaties/groepen hoeven dan niet te wachten totdat alle

extra uitzoekdingen ook rond zijn en daardoor kan je tijdwinst boeken. Er moet ook bij deze aanpak wel voldoende bekend zijn
en geregeld zijn om deze eerste ronde in december te kunnen starten.

Een aantal voorwaarden:
-  Maak zo veel mogelijk gebruik van de structuren en uitvoerders van de griepvaccinatie
- Begin met grote organisaties die veel intramurale cliénten hebben zodat de distributie relatief eenvoudig is.

- Begin met organisaties die aangeven dat ze het kunnen en bereid zijn dit snel te organiseren.
- Kies waar mogelijk een combinatie van bewoners en werknemers om het vaccin efficiént te kunnen benutten.
- Voor vaccinatie van werknemers zijn waarschijnlijk extermen nodig.
- De vaccins moeten geregistreerd zijn
- Er moet tijdig duidelijk zijn over:

o voor welke doelgroep de vaccins geschikt zijn.
hoeveel tijd nodig is per vaccinatie, inclusief het gereedmaken, zodat gepland kan worden.

wanneer en hoe de vaccins geleverd kunnen worden.

of mondelinge toestemming volstaat of schriftelijke toestemming nodig is.

over de financiering/het tarief voor het vaccineren

o hoe kan vaccinatie COVID-veilig plaatsvinden
- Het registratiesysteem van het RIVM moet op orde zijn.
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Hoor graag je reactie.

ver EXE 0. NE CED
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 11:31

an: [E0, EE. I (CXE) RED) SREREEMmivovis.ri
Onderwerp: uitvoering vaccinatie

Hoi EXE EXE
Hierbij de punten die besproken zijn in het uitvoeringsoverleg gisteren op basis van mijn aantekeningen om met jouw mail aan

BSte sture.

Het lijkt mij heel belangrijk dat gezien de karte tijd die beschikbaar is gewekt wordt zoals bij de griepvaccinatie en dat eerst die

doelgroepen aan de beurt komen want daarvoor is bekend hoe dit gedaan kan worden. Wel diverse extra complicaties en nog

veel onbekendheden zoals blijkt uit de bijlage.


